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https://www.100test.com/kao_ti2020/571/2021_2022_TOEIC_E6_B

5_8B_E8_AF_c90_571314.htm 您将增加自己的词汇量。 您将学

习更多的语法。 您将加强您的听力技能。 TOEIC Directions:

For each question, your will see a picture in your test book and you

will hear four short statements. The statements will be spoken just

one time. They will not be printed in your test book, so you must

listen carefully to understand what the speaker says. When you hear

the four statements, look at the picture in your test book and choose

the statement that best describes what you see in the picture. Then,

on your answer sheet, find the number of the question and mark

your answer. Look at the sample below Now listen to the four

statements. Statement (B), "They’re having a meeting," best

describes what you see in the picture. Therefore, you should choose

answer (B). 图片测试的方法和技巧 准备 TOEIC? 测试时看图片

答题的方法和技巧 您听录音带之前，要先看图片。 问自己几

个问题： 关于图片中的人 关于图片中的事物 图片中的人是谁

？ 图片中的是什么？ 他们在哪里？ 它在哪里？ 他们在做什

么？ 给图片一个标题。 为自己讲一个关于这张图片的故事。 

参加 TOEIC? 测试时看图片答题的方法和技巧 在您听答案选

项之前，迅速地看一下图片。 迅速问自己几个带 wh 字母的

问题： who Who is in the picture? what What are they doing?

where Where was the picture taken? 100Test 下载频道开通，各类

考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


